
Saksprotokoll i hovudutval for kultur, idrett og integrering -  13.10.2021 
 
Hovudutval for kultur, idrett og integrering vedtok samrøystes å sette saka på sakskartet utan 
saksførelegg. 
 
Terje Kollbotn, R, sette fram slikt forslag: 
 

«Sak neste møte 

1. Hovedutvalet vil be administrasjonen om å utabeide ein kortfatta oversikt over 
finansiering og skeivdeling til kulturinstitusjonar mellom Vestland, Oslo og resten av 
landet. 2. Hovedutvalet går inn for at dette blir ei sak alt på neste møte med sikte på 
drøfte strategiar for å rette opp denne skeivdelinga og ei fråsegn til den nye regjeringa og 
Stortinget.» 

Stian Davies, A, sette fram slikt forslag: 
 

«Forslag til vedtak 

Hovedutvalg for kultur, idrett og integrering ber avdelingsdirektør komme tilbake til 
utvalget med sak som synliggjør skjevfordelingen av kulturmidler mellom Vestland og 
resten av landet, samt forslag til uttale til Kulturdepartementet og Kulturkomitéen.» 

 
Terje Kollbotn, R, sette fram slikt forslag: 
 

«Sak neste møte 

1. Hovedutvalet vil be administrasjonen om å utabeide ein kortfatta oversikt over 
finansiering og skeivdeling til kulturinstitusjonar mellom Vestland, Oslo og resten av 
landet. 2. Hovedutvalet går inn for at dette blir ei sak alt på neste møte med sikte på 
drøfte strategiar for å rette opp denne skeivdelinga og ei fråsegn til den nye regjeringa og 
Stortinget. 

                  Vert trekt» 
 
Avrøysting 
 
Davies sitt forslag vart samrøystes vedteke. 
 
Vedtak 
 
Hovedutvalg for kultur, idrett og integrering ber avdelingsdirektør komme tilbake til utvalget med 
sak som synliggjør skjevfordelingen av kulturmidler mellom Vestland og resten av landet, samt 
forslag til uttale til Kulturdepartementet og Kulturkomitéen. 
 
 


